

# القواعد العامة

- طبقاً للأنظمة الإدارية المعمول بها في الحديقة المائية، لن يتسع إجراء أية خصومات لغير الراغبين بالمشاركة في الألعاب المائية
- يجب أن يلبس التشريح الإلكتروني على المعصم طوال فترة البقاء داخل القرية المائية
- لأسباب تتعلق بالسلامة، لا يسمح باستخدام أو حيازة أية مقتنيات أو مواد زجاجية داخل القرية
- لا يسمح ادخال الأطعمة والمشروبات إلى داخل القرية، كما تخضع أمتعة وحاجيات الزوار للتفتيش من قبل الإدارة
- يجب ارتداء زي سباحة مناسب طوال فترة استخدام الألعاب المائية ولا يسمح بارتداء ملابس عادي للزلاقات وبرك السباحة
- لا يسمح باستخدام ألعاب أو مواد معدنية أثناء السباحة وللألعاب
- لضمان سلامة زوارنا، يحق للإدارة إغلاق جميع برك السباحة
- تتوفر عوامات هوائية مجانية ، اذ يمكنكم استخدامها في الألعاب التي تحتاج لذلك ، حيث يجب ان تبقى هذه العوامات في الأماكن المخصصة لاستخدامها
- ولا يسمح للزوار بإحضار عواماتهم الخاصة للحديقة
- توجد قيود خاصة ببعض الألعاب ، التي تتعلق بالإرتفاع ، والسن ، والحالات الصحية . بعض الألعاب تتطلب ارتفاع (1.2 متر) كحد أدنى للأطفال دون سن الثانية عشر يجب ان يكونوا برفقة شخص بالغ ويجب ان يكونوا تحت الإشراف الدائم من قبل اقربائهم أو ذويهم البالغين
- تخضع كافة الألعاب المائية تحت اشراف موظفي إنقاذ مؤهلين بأعلى المستويات ، فنرجوا من زوارنا الكرام التزام بتعليماتهم وإرشاداتهم ومن يخالف ذلك ستنظر الإدارة آسفة بطلب مغادرتهم من القرية المائية
- بعض الألعاب تتطلب الإصطدام في طوابير منتظمة
- نوجه عناية زوارنا الكرام، الى انه رغم جهودنا المبذولة إلا ان دخول الزوار الكرام سيكون تحت مسؤوليتهم الكاملة ولا تحمل ادارة الحديقة أدنى مسؤولية عن ضياع أو فقدان أي ممتلكات أو حدوث أي إصابات مهما كان دجتها
- يحق للإدارة منع أي فرد من دخول القرية المائية
- الرسوم، والأوقات، والتواريف قابلة للتغيير
- يسمح بالتصوير الفوتوغرافي أو التسجيل بالصوت والصورة للأغراض الشخصية فقط . وان استخدام اي من تلك الوسائل للأغراض الأخرى كإعادة الإنتاج بهدف النشر أو الإعلان لأهداف تجارية يتطلب موافقة خطية مسبقة من إدارة القرية المائية



[Facebook](#) [Twitter](#) [Instagram](#) [watervillage\\_ar](#)

## General Rules

- Due to the operating aspects of the water park, we are not able to offer discount admission for those not participating in water activities.
- Wrist bands must be worn at all times.
- For safety reasons glassware of any description is not permitted inside the park.
- Food, beverages or coolers may not be brought into the park. Bags are subject to search by security staff.
- Suitable swimwear must be worn rivets, buckles or exposed metal is not permitted.
- To ensure our guests safety, in the event of severe weather/storms management reserves the right to close pools and attractions.
- Complimentary tubes are available at all tube rides. Tubes must remain at these locations. Personal floats may not be brought inside the park.
- Each attraction has its own guidelines – height, age and health restrictions may apply some rides/attractions require a minimum height (1.2 meter).
- Children under the age of 12 must be accompanied by an adult – children must be supervised by an adult at all times.
- Our lifeguards are trained to the highest level. Please adhere to their instructions failure to do so may result in expulsion without refund.
- Queues operate at some attractions.
- Whilst all care is taken, guests enter the park at their own risk. The owners and / or management are not responsible for lost/stolen property or injury.
- Management reserves the right to refuse entry.
- Price/dates and timings are subject to change.
- Photograph/video taken for personal use only. Any use, re-use or reproduction for publication or commercial purposes requires a prior written consent from the management.
- The Management reserves the right to photograph, film, videotape, record or otherwise reproduce the image and/or voice of any person who enters the park and use the images and/or voice on any promotional channels, be it electronic, print, digital, or electronic publishing via internet without obtaining prior consent.



[Facebook](#) [Twitter](#) [Instagram](#) [watervillage\\_ar](#)